

Title (en)

Device for identifying and storing at least one object provided with a transponder

Title (de)

Vorrichtung zur Identifizierung und Lagerung wenigstens eines mit einem Transponder bestückten Objektes

Title (fr)

Dispositif d'identification et de stockage d'au moins un objet muni d'un transpondeur

Publication

**EP 1357521 A2 20031029 (DE)**

Application

**EP 03008618 A 20030415**

Priority

DE 10218850 A 20020426

Abstract (en)

The device has a reception shaft (10) for an object (12) provided with a transponder, combined with an antenna of a reader controlling a locking device for the object. The antenna and an electromagnetic actuator for the locking device use a common coil (22), the transmitter and receiver of the reader coupled to a controlled energy source of the electromagnetic actuator.

Abstract (de)

Es wird eine Vorrichtung zur Identifizierung und Lagerung wenigstens eines mit einem Transponder bestückten Objektes durch einen mit einer-Antenne eines Lesegerätes kombinierten Aufnahmeschacht mit einer Verriegelungsvorrichtung für das Objekt beschrieben. Die Antenne des Lesegerätes und ein elektromagnetischer Aktor der Verriegelungsvorrichtung weisen eine gemeinsame Spule auf, die sowohl mit einem Sender und Empfänger des Lesegerätes als auch mit einer steuerbaren Energiequelle des elektromagnetischen Aktors gekoppelt ist. <IMAGE>

IPC 1-7

**G07C 11/00**

IPC 8 full level

**A47G 29/10** (2006.01); **E05B 19/00** (2006.01); **G07C 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A47G 29/10** (2013.01 - EP US); **E05B 19/0005** (2013.01 - EP US); **G07C 9/00896** (2013.01 - EP US); **G07C 2009/00936** (2013.01 - EP US)

Cited by

EP3442883A4; WO2017180613A1; US11829899B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PT SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

**DE 10218850 C1 20030626**; EP 1357521 A2 20031029; EP 1357521 A3 20050928; US 2003213845 A1 20031120

DOCDB simple family (application)

**DE 10218850 A 20020426**; EP 03008618 A 20030415; US 42363503 A 20030425